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Kunnansihteeri Tuukka Kuisma esitteli valtuustolle vuoden 2023 
tilinpäätöksen tiivistelmää.  
 
Mika Autio kysyi Kataja-areenan lattiasta ja wc-tiloista. Rakennusmestari 
Ilkka Saari antoi vastauksen kysymykseen. Valtuusto kävi laajaa 
keskustelua aiheesta.  
 
Marko Ahola kysyi kunnanjohtaja rekrytoinnin etenemisestä. 
Kunnansihteeri Tuukka Kuisma antoi vastauksen kysymykseen.  
 
Jaana Kyllönen käytti puheenvuoron kunnan osallistumisesta 
elinvoimamessuihin alueella.  
 
Esko Loukkola käytti puheenvuoron TE-24 uudistuksesta. 
 
Tapio Myllymäki toi terveiset uuden nuorisovaltuuston ensimmäisestä 
kokouksesta 2.4.2024. 
 
Kokouksen lopuksi valtuusto käytti puheenjohtaja Esko Ristisen johdolla 
useita puheenvuoroja kiittäen Markku Koskea tämän pitkästä urasta 
kunnallisissa, alueellisissa ja valtakunnallisissa luottamustoimissa. 
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin valtuuston tietoon saatetuksi. 
 


